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PROTOKÓŁ NR XVI/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 26 listopada 2015 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

26 listopada 2015 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1200 do godz. 1500. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy - 14. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy      p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

4. Funkcjonariusz Posterunku Policji 

w Nowym Mieście nad Pilicą          asp. sztab.  Wojciech Orzeszek 

5. Mecenas         p. Tomasz Rychlicki 

 

6. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto   

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym 

proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015 – 2020. 

c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2016 rok. 

d) ustalenia wzorów deklaracji i informacji w sprawie podatku rolnego.  
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e) obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku leśnego na 

2016 rok. 

f) ustalenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek leśny. 

g) ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2016 rok. 

h) określenia wzorów deklaracji i informacji w sprawie podatku od 

nieruchomości. 

i) zwolnień w podatku od nieruchomości na 2016 rok. 

j) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2016 

rok. 

k) zwolnień w podatku od środków transportowych na 2016 rok. 

l) opłaty od posiadania psów na 2016 rok.  

ł) zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków. 

m)opłaty targowej. 

n) powołania składu osobowego Gminnej Rady Seniorów w Nowym Mieście 

nad Pilicą. 

o) powołania składu osobowego Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście 

nad Pilicą. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Następnie Przewodniczący Rady wnioskował o wprowadzenie do porządku 

obrad dwa projekty uchwał w sprawie: 

- zmiany załącznika do uchwały Nr IX/53/2015 Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą z dnia 11 czerwca 2015 roku w sprawie przejęcia przez 

Gminę Nowe Miasto nad Pilicą zadania własnego Powiatu Grójeckiego, 

polegającego na prowadzeniu Liceum Ogólnokształcącego w Nowym 

Mieście nad Pilicą, 

- przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016. 

W związku z proponowanymi zmianami zapytał czy są uwagi do 

proponowanego porządku obrad. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu jednogłośnie 14 za na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0. 

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że 

protokóły z ostatnich sesji Rady tj. z dnia 29 października br. oraz 09 listopada 

br. były tradycyjnie wyłożone do wglądu w Biurze Rady i umieszczone na 

stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy. W związku z powyższym zapytał 

czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołów z ostatnich sesji. 
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Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołów. W 

głosowaniu jednogłośnie 14 za na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0. Protokóły z ostatnich sesji zostały przyjęte. 

 

PKT 3 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz odczytał protokół z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 17 listopada 2015 roku. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 

2. Kierownik Referatu Finansowego   p. Teodozja Grudzień 

4. Sołtysi sołectwa: Rudki – p. Dziedzic Emilia 

              Godzimierz – p. Jakubiak Ewa 

   Wierzchy – Lidia Gaca 

   Rosocha – Włodarska Monika 

   Pobiedna – Jodłowski Marek 

   Łęgonice – Pęzik Zdzisław 

   Józefów – Pęzik Jadwiga 

5. Przewodnicząca osiedla nr 1 p. Helena Pardej 

6. Mieszkaniec gminy – p. Marian Dziedzic                           

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

W pkt 1 Główny Księgowy Zakładu Usług Komunalnych p. Małgorzata 

Bzinkowska poinformowała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami Zakład 

przedstawił wniosek o zatwierdzeniu taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków. Pani Bzinkowska poinformowała, że 

taryfa ustala stawki opłat na poziomie niezbędnych przychodów. Przedstawiła 

zaproponowane stawki opłat za wodę i ścieki. Powodem wzrostu taryfy za 

odprowadzanie unieszkodliwianie ścieków jest wzrost kosztów materiałów i 

usług, a przede wszystkim spowodowany awaryjnością kolektorów sanitarnych 

wynikających z niedrożności spowodowanej niewłaściwym eksploatowaniem 

przez wytwarzających ścieki. Przedłożona taryfa spełnia wszystkie warunki 

wynikające z obowiązujących przepisów prawa. Następnie dla zobrazowania  

skalkulowanych cen opłat wody i ścieków przedstawiła porównania taryf 

obowiązujących w gminach ościennych.  

Kierownik Referatu Finansowego p. Teodozja Grudzień zapoznała z projektami 

uchwał w sprawie: 

- obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2016 rok. 

- ustalenia wzorów deklaracji i informacji w sprawie podatku rolnego.  
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- obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku leśnego na 2016 

rok. 

- ustalenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek leśny. 

- ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2016 rok. 

- określenia wzorów deklaracji i informacji w sprawie podatku od 

nieruchomości. 

- zwolnień w podatku od nieruchomości na 2016 rok. 

- określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2016 rok. 

- zwolnień w podatku od środków transportowych na 2016 rok. 

- opłaty od posiadania psów na 2016 rok.  

- zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków. 

- opłaty targowej. 

Na posiedzeniu komisji wypracowano i przekazano następujące wnioski 

dotyczące uzupełnienia i naprawy oświetlenia przy drogach oraz wykonanie 

oznakowania przejścia dla pieszych w miejscowości Żdżary pomiędzy sklepem 

,,Groszek”, a przystankiem autobusowym. 

Pan Burmistrz ustosunkował się do zgłoszonych wniosków radnych, podając m.   

in., że w miarę posiadanych środków finansowych będą uzupełniane bądź 

instalowane nowe oświetlenia oraz będą uzupełniane ubytki w drodze i 

wykonane zostanie przejście dla pieszych. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

Następnie Przewodniczący Komisji odczytał protokół z wspólnego posiedzenia 

Stałych Komisji Rady Miejskiej z dnia 26 listopada br.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

W pkt 1 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok oraz zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba 

odczytał protokół z posiedzenia komisji z dnia 12 listopada br.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba 

2. Radni Rady Miejskiej w osobach: Dariusz Dziurowicz 
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                                                             Tadeusz Jędryka 

3. Dyrektor PSP w Nowym Mieście nad Pilicą Janina Wyszkowska 

4. Dyrektor PSP w Żdżarach Marzanna Olborska 

5. Dyrektor PG w Nowym Mieście nad Pilicą Teresa Musiałowska 

6. Przedstawiciel firmy Euro Doradztwo p. Jakub Kotelecki 

7. p. o. D yrektora Liceum Ogólnokształcącego w Nowym Mieście nad 

Pilicą Jolanta Kosiacka 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziuba - przewodniczący Komisji 

Oświatowo – Społecznej. 

W pkt 1 Pan Burmistrz wnioskował, aby na posiedzeniach komisji z udziałem 

dyrektorów szkół uczestniczyła dyrektor Gminnej Biblioteki.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że wpływają informacje w związku z 

niezadowalającymi wynikami uzyskiwanymi przez nowomiejskie szkoły  na 

sprawdzianach i egzaminach zewnętrznych na tle Powiatu Grójeckiego, na 

podstawie danych z OKE w Warszawie. W porównaniu z innymi szkołami 

wyniki nie są najlepsze. Ponadto zgłoszono problem: dotyczący braku 

współpracy rodziców uczniów mających trudności w nauce z nauczycielem, 

podziału grona pedagogicznego, braku stron internetowych szkół. Pan 

Burmistrz dodał, że dyrektorzy szkół przedkładają Informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015 w oparciu o ustawę 

o samorządzie gminnym o systemie oświaty i kartę nauczyciela. Szkoły, które 

uzyskały nie satysfakcjonujące wyniki są zobowiązane do opracowania i 

wdrożenia programów działań naprawczych.  

Dyrektor PG Nowe Miasto p. Teresa Musiałowska powiedziała, że osiągnięcia 

uczniów są wynikiem programu nauczania i indywidualnego zaangażowania 

uczniów. W znacznym stopniu zależy od zdolności i aspiracji, ale także 

środowiska rodzinnego ucznia. W praktyce spotykamy się z grupą uczniów, 

która określana jest jako słaba. Są to uczniowie u których nie stwierdzono 

dysfunkcji, a mimo to nie osiągają oni zadawalających wyników w nauce. 

Przyczyn stanu tego rzeczy może wiele. Na wyniki sprawdzianów mają 

również wpływ orzeczenia poradni dla ucznia. Dla uczniów z opinią poradni 

musi być przyjęty specjalny program nauczania dla danego ucznia, ale jest taki 

sam stopień oceny. Sugerujemy, aby wydłużyć czas pisania tego sprawdzianu, 

aby zapoznać się z tekstem, zrozumieć i dobrze udzielić odpowiedzi. W ramach 

godzin karcianych są prowadzone dodatkowe zajęcia,  również zajęcia 

pozalekcyjne,  korekcyjne.  

Następnie pani dyrektor omówiła informację wyników egzaminu 

gimnazjalnego.  

Dyrektor PSP Nowe Miasto p. Janina Wyszkowska omówiła, uzyskane wyniki 

sprawdzianu w szkole. Pani dyrektor powiedziała, że klasa szósta cały rok była 

przygotowywana do egzaminu gimnazjalnego. W trakcie nauki szkolnej jak 

również jako zadania domowe uczniowie rozwiązywali różne testy. Wyniki z 

końcowego sprawdzianu  odzwierciedlają aktualną wiedzę i umiejętność ucznia. 
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Uczniowie są mało cierpliwi, nie chcą uczestniczyć w zajęciach pozalekcyjnych 

mimo motywacji. Małe są motywacje w osiąganiu wykształcenia. W ciągu roku 

szkolnego prowadzono zajęcia wyrównawcze, koła zainteresowań. 

Dyrektor PSP w Żdżarach p. Marzanna Olborska omówiła informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych szkoły. Poparła wypowiedzi poprzedników 

mówiąc, że rodzice powinni współpracować z nauczycielami i stale tą 

współpracę rozwijać, doskonalić i urozmaicać. Współdziałanie między 

nauczycielami, a rodzinami uczniów jest jedynym ze sposobów 

przeciwdziałania problemom dydaktycznym. 

Dyrektor Licem Ogólnokształcącego p. Jolanta Kosiacka omówiła informację o 

stanie realizacji zadań oświatowych szkoły.  

Przewodniczący Rady powiedział, że chodzi o to żeby wypracować coś, co 

zmotywuje uczniów do nauki. Te działania należy podjąć już w szkołach 

podstawowych. Należy robić wszystko, aby te wyniki były lepsze. 

Radna Iwona Lepa zwróciła uwagę na brak dodatkowych zajęć pozalekcyjnych 

dla uczniów mających trudności w nauce.  

Z dyskusji wynika, że młodzież nie chce się uczyć, nie ma motywacji. W 

pierwszej kolejności rodzice powinni wymagać, motywować dzieci, a szkoła 

powinna w tym pomagać, małe jest zainteresowanie rodziców uczniów, którzy 

mają trudności w nauce, słaby poziom przygotowania młodej kadry nauczycieli, 

brak przełożenia wyniku egzaminacyjnego na dalsze nauczanie. Dyrektor 

Wyszkowska zasugerowała aby strony internetowe wszystkich placówek 

oświatowych prowadził jeden informatyk. 

Przedstawiciel firmy Euro Doradztwo p. Jakub Kotelecki poinformował o 

przedłożonym wniosku na uruchomienie przedszkola w dawnym Ognisku Pracy 

Pozaszkolnej.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Głos zabrał funkcjonariusz Posterunku Policji p. Wojciech Orzeszek. 

Zaapelował, aby rodzice więcej czasu poświęcali swoim dzieciom. Trudno 

mówić o ścisłych ramach czasowych przebywania z naszymi dziećmi. 

Najistotniejszym jest nie ilość, a raczej jakość tego czasu i uwagi poświęconej 

dziecku. Jesteśmy przyzwyczajeni, że czasu nie można zmarnować. Więc 

zapełnijmy go pracą, troską, opieką nad dzieckiem polegającą na tym, aby 

zapewnić mu odpowiednią ilość zajęć pozalekcyjnych, pilnować odrabiania 

lekcji, kontrolowania miejsc jego przebywania. To wszystko jest ważne, ale nie 

najważniejsze. Jeżeli my nie zapewnimy rodzice opieki nad dziećmi, wówczas 

najczęściej rozładowuje się w aktach przemocy w rodzinie. Niemniej jednak 

agresja spowodowana jest brakiem ochrony dzieci przed środkami przekazu.   

Zaapelował, aby zwrócić uwagę na grupy przestępcze, które okradają osoby 

starsze. Prosił, aby pod żadnym pozorem nie przekazywać pieniędzy osobom, 

których nie znamy osobiście i nie wpuszczać ich do mieszkania.  
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Sołtys wsi Sacin p. Jacek Pakuła prosił o interwencję wprowadzenia na drodze 

znaku drogowego ograniczenia prędkości. Droga jest prosta, dlatego kierowcy 

często przekraczają dozwoloną prędkość.  

Funkcjonariusz Policji p. Wojciech Orzeszek odpowiedział, że w oparciu o 

ustawę – Prawo o ruchu drogowym starosta zarządza ruchem na drogach 

powiatowych i gminnych. Organ zarządzający może zmniejszyć lub zwiększyć 

za pomocą znaków drogowych prędkość dopuszczalną pojazdów obowiązującą 

na obszarze zabudowanym. Znak zostanie uzupełniony. 

Pan Burmistrz prosił o zgłaszanie problemów związanych z znakami 

drogowymi. Na naszych drogach gminnych znaki będą sukcesywnie 

uzupełniane. 

 

  PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od dnia 29.10.2015r. do dnia 26.11.2015r. 

Pan Burmistrz poinformował, że niebawem pojawi się kamera monitoringu, 

która będzie obejmowała budynek sportowy przy szkole,  stadion sportowy oraz 

teren za garażami. Następnie poinformował, że systematycznie remontowane są 

przystanki autobusowe. Jaki jest ich stan każdy może zaobserwować. Ale ma 

nadzieję, że nasi mieszkańcy będą je szanować. 

- w dniu 2 listopada wspólnie z Przewodniczącym Rady udział w  spotkaniach w 

szkołach na terenie naszego miasta. Omówiono cel powołania Młodzieżowej 

Rady Gminy.  

- w dniu 3 listopada udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Dziale 

Budownictwa. Spotkanie dotyczyło zgodności zaplanowanych inwestycji i 

dalszych prac nad  planem zagospodarowania przestrzennego. 

- w dniu 5 listopada wspólnie z przedstawicielem wolontariatu Dobre Serce  

rozwieziono paczki żywnościowe rodzinom najbardziej potrzebującym. 

Akcja będzie ponownie przygotowana przed świętami bożonarodzeniowymi.  

Udział w spotkaniu Rady Pedagogicznej w nowomiejskim liceum. Omawiono 

bieżące problemy placówki oraz uzasadniano wybór powołania osoby na 

stanowisko dyrektora.  

- w dniu 10 listopada spotkanie z p. Klatką, p. Zarasiem dotyczącym 

przygotowania do uroczystości z okazji Święta Niepodległości oraz 115 – lecia 

powstania Ochotniczej Straży Pożarnej w Nowym Mieście nad Pilicą.  

Inspekcja terenu przed obiektem sportowym przy Szkole Podstawowej przy ul. 

Ogrodowej. Zlecono wykonanie ogrodzenia wokół obiektu sportowego oraz 

zamontowanie kamer monitoringu.  

- w dniu 11 listopada uroczyste obchody Święta Niepodległości. Pan Burmistrz 

podziękował wszystkim, tym którzy przyczynili się do organizacji uroczystości 

oraz podziękował wszystkim uczestnikom za udział.  

- w dniu 11 listopada uroczystości związane z 115 – leciem powstania 

Ochotniczej Straży Pożarnej. Wręczono odznaczenia strażakom. 
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- w dniu 12 listopada udział w posiedzeniu Komisji Oświatowo – Społecznej. 

Spotkanie dotyczyło spraw bieżących w naszych szkołach. Przypomniał, że dwa 

lata temu zajęcia pozalekcyjne zostały wycofane. W roku bieżącym zostały one 

przywrócone w poszczególnych szkołach oraz zorganizowano ferie zimowe.  

- w dniu 13 listopada odbyło się spotkanie na temat innowacyjności oświetlenia 

z zainteresowanymi  firmami chcącymi przystąpić do  przetargów na naszym 

terenie jak również wykonujących nowe energooszczędne oświetlenie.  

- w dniu 16 listopada spotkanie z przedstawicielami Policji z Grójca – dotyczące 

zakresu spraw Ogniska Pracy Pozaszkolnej.  

- lustracja w terenie dotycząca budowy mostu w Domaniewicach.  

- inspekcja z Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg w zakresie 

wykonywanych prac chodnika w Łęgonicach oraz w Żdżarach. Prace chodnika 

w Łęgonicach się rozpoczęły. Chodnik w Żdżarach zostanie ukończony do 

końca br. roku.  

- w dniu 18 listopada udział w konferencji z przedstawicielami Sejmiku 

Wojewódzkiego w Radomiu w sprawach dotyczących planowanych zmian  w 

systemie zagospodarowania odpadami komunalnymi. Na spotkaniu wspólnie z 

wójtami sąsiednich gmin przedstawiono propozycje planu. Chcemy zmienić 

miejsce dostarczania odpadów.  

- w dniu 20 listopada spotkanie wraz  z Przewodniczącym Rady, Dyrektorem 

szpitala nowomiejskiego u Marszałka Senatu Stanisława Karczewskiego. 

Spotkanie dotyczyło spraw związanych inwestycji na terenie naszej gminy oraz 

sprawy związane z funkcjonowaniem naszego szpitala.  

- w dniu 23 listopada lustracja terenu Łęgonice w związku z budową chodnika, 

placu zabaw oraz drogi gminnej.  

Lustracja drogi powiatowej w Rososze, oczyszczonych rowów oraz placu 

zabaw.  

Lustracja ul. 1- stycznia. Ocena stanu drogi. Zlecenie częściowe naprawy drogi, 

naprawa oświetlenia, naprawa odcinka kanalizacji. 

- w dniu 24 listopada udział w spotkaniu dotyczącym wykonania dokumentacji 

na zadanie inwestycyjne kanalizacja sanitarna z przykanalikami do granicy 

nieruchomości gruntowej w rejonie ulic: Góra, Leśna i Kwiatowa w Nowym 

Mieście nad Pilicą oraz sieć wodociągowa w msc. Borowina.  

- udział w spotkaniu Lokalnej Grupy Działania.  

- udział w spotkaniu wójtów gmin ościennych dotyczących zagospodarowania 

odpadów komunalnych. Gmina Nowe Miasto wystąpi z pismem o zmianę 

dostarczania odpadów komunalnych.  

- w dniu 25 listopada lustracja terenu placu zabaw w Łęgonicach; 

Udział w spotkaniu w Wojewódzkim Funduszy Ochrony Środowiska w 

Radomiu. Spotkanie dotyczyło rozliczenia środków o azbest. 

W okresie międzysesyjnym pan Burmistrz poinformował, że przyjął 160 

interesantów.  
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PKT 5 

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 

 - z dnia 05.11.2015r. od p. A . i Z. Laudy. 

- z dnia 10.11.2015 r. odpowiedź na pismo p. A. i Z. Laudy. 

- z dnia 23.11.2015 r. pismo p. A. i Z. Laudy. 

- z dnia 12.11.2015r. od p. Barbary Gąsiorowskiej wniosek o udostępnienie 

informacji publicznej. Pan Przewodniczący Rady poinformował, że odpowiedź 

na pismo p. Barbary Gąsiorowskiej została udzielona. 

- z dnia 09.11.2015r. od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Grójcu informacja o 

nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych.  

Prace nad zmianą planu zagospodarowania przestrzennego trwają. Prosił, aby 

mieszkańcy na etapie prac zgłaszali ewentualne uwagi.  

Przewodniczący Rady podziękował Radnym, Sołtysom, Przewodniczącym Rad 

Osiedli  za udział w uroczystościach w dniu 11-listopada. 

 

 PKT 6a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na 

2015 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/79/2015  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 6b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015 – 2020.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/80/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha wznowił 

obrady Sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

PKT 6c 



 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na 2016 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/81/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6d 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie ustalenia wzorów deklaracji i informacji w 

sprawie podatku rolnego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/82/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6e 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna do 

celów wymiaru podatku leśnego na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/83/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6f 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie ustalenia wzorów formularzy deklaracji i 

informacji na podatek leśny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/84/2015  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

PKT 6g 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek w podatku od 

nieruchomości na 2016 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/85/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6h 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji 

w sprawie podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/86/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6i 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na 

2016 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/87/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6j 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/88/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

 

 

PKT 6k 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od środków 

transportowych na 2016 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/89/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6l 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/90/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6ł 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

Głos zabrał Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych p. Marian Misztal. 

Podwyżka podyktowana jest tym, że Zakład ponosi znaczne koszty związane z 

dostarczaniem wody i odprowadzaniem ścieków w miejsca, gdzie są jego 

urządzenia. Wysokość cen i opłat stawek za dostarczoną wodę dla wszystkich 

odbiorców nie była podwyższana od trzech lat. Obecne stawki nie pokrywają 

kosztów funkcjonowania Zakładu. Na wzrost stawek wpływa wzrost energii, 

inflacja, awaryjność sieci,  mniejsze zużycie wody przez mieszkańców.  

Głos zabrała pani Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbieta Zaraś stwierdziła, że na 

chwilę obecną nie ma wzrostu podwyżek inflacji, które przytoczył p. Dyrektor. 

Wzrost stawek opłat za wodę i ścieki uderza bezpośrednio w rodziny 

wielodzietne. Opłaty podatkowe nie zostały podniesione, więc będzie głosowała 

przeciw podwyższaniu taryf .  

Radna Iwona Lepa zauważyła, że albo Rada zatwierdza proponowaną stawkę, 

albo pamiętać musimy, że jeżeli nie wyrazimy zgody na proponowane stawki to 

musimy poszukać w budżecie środki na przyznanie dotacji dla ZUK. W związku 

z powyższym radna domagała się dokładnych wyliczeń jaką gmina musiałby 

przyznać dotację dla Zakładu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 0 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 13, 

wstrzymało się – 1. Uchwała Nr XVI/91/2015 w przedmiotowej sprawie 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady powiedział, że temat stawek taryf ponownie będzie 

dyskutowany w pracach komisji.  
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PKT 6m 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie opłaty targowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/92/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6n 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Gminnej 

Rady Seniorów w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/93/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6o 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego 

Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/94/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6p 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr 

IX/53/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 11 czerwca 

2015roku w sprawie przejęcia przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą zadania 

własnego Powiatu Grójeckiego, polegającego na prowadzeniu Liceum 

Ogólnokształcącego w Nowym Mieście nad Pilicą.  

Skarbnik p. Ewa Bator poinformowała, że zmiany projektu uchwały 

dotyczą uaktualnienia podstaw prawnych, nie było zapisu kontrasygnat 

skarbników, w §1 zmieniła się data przekazania Gminie zadania polegającego 

na prowadzeniu Liceum Ogólnokształcącego, w §3 zmiana dotyczy wysokości 

środków finansowych jakie Powiat miałby nam przekazywać na funkcjonowanie 

szkoły do końca roku budżetowego 2015. Chodzi tutaj o subwencję oświatową 

jaką Powiat otrzymuje na jednostkę. Kwestie w projekcie uchwały zostały 
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poprawnie naniesione zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami i kwota jaką 

Powiat Grójecki przekaże Gminie na funkcjonowanie Liceum to 213 676,00zł. 

Zostały uszczegółowione zapisy odnośnie przekazywania dotacji rozliczenia, 

pozostałe zapisy są bez zmian.  

Radny Tadeusz Jędryka odniósł się w kwestii zapisu §5 w/w projektu. 

Zapytał czy gmina jest właścicielem Liceum, czy nadal właścicielem jest 

Powiat.  

Pan Burmistrz podziękował p. Skarbnik odnośnie błędu naliczenia dotacji 

przez Powiat Grójecki dla Gminy na prowadzenie Liceum w zakresie subwencji 

oświatowej w wysokości około 40 000,00zł.  

Odpowiedzi udzielił mecenas p. Tomasz Rychlicki. Jeżeli chodzi o §5 

dotyczący postanowienia w formie aktu notarialnego użytkowania na 

nieruchomości działek położonych w Nowym Mieście nad Pilicą, na której 

funkcjonuje Liceum. Jest to konsekwencja sensu zawarcia tej umowy. Starostwo 

zabezpiecza gminie korzystanie nieruchomości na której funkcjonuje Liceum. 

Dopóki porozumienie będzie wiążące takie bezpłatne użytkowanie będzie na 

rzecz gminy. Jeśli chodzi jakie będą koszty notarialne przy ustanawianiu tego 

typu korzystania z nieruchomości nie jest w stanie odpowiedzieć. Pani Skarbnik 

uzupełniła odpowiedź jest to kwota 1200,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/95/2015 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6r 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2016.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVI/96/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

PKT 7 

Przewodnicząca Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej zapytała czy będzie można 

uzyskać dofinansowanie do wymiany ogrzewania ekologicznego. Następnie 

zapytała w związku z reorganizacją przekazania Liceum naszej Gminie czy będą 

wypłacane zaległe stypendia dla uczniów przyznane w roku ubiegłym.  
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Odpowiedzi udzielił p. Burmistrz. Trudno jest udzielić odpowiedzi czy będzie 

dofinansowanie do wymiany ogrzewania na ekologiczne. Jeśli chodzi o kwoty 

przyznawane na stypendia szkolne wcześniej nie były uwzględniane w budżecie. 

W roku bieżącym były przyznane nagrody za osiągnięcia w dziedzinie kultury, 

sportu zgodnie z podjętą uchwałą. Rada musi podjąć stosowną uchwałę i jeżeli 

będą zabezpieczone środki w budżecie stypendia za osiągnięcia w nauce zostaną 

przyznawane.  

Radna Iwona Lepa wyjaśniła, że każdy właściciel mieszkania jeśli chodzi o 

mieszkańców osiedla przy ul. Ogrodowej, który zdecyduje się na likwidację 

paleniska może liczyć na pokrycie 60% kosztów instalacji nowego źródła ciepła 

w formie dotacji. Radna podziękowała w imieniu mieszkańców za 

przygotowanie miejsc parkingowych w dniu Święta Zmarłych. 

Sołtys wsi Sacin p. Jacek Pakuła prosił o usunięcie lub wyremontowanie 

przystanku autobusowego.  

 

PKT 8 

Nie zgłoszono. 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  

 

Protokołowała       Przewodniczył  

Przewodniczący Rady Miejskiej 

mgr Tomasz Pietrucha 

Marzena Białas       

 

 

 


